
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2010. április hó 29. napján 
megtartott soros üléséről. 
 
Jelen vannak: Dénes László polgármester 
  Siket Sándor alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Csábi Jánosné képviselő 
  Dégi György képviselő 
  Harcsás Ferenc képviselő 
  Radó Tibor képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Sarkadi Péter jegyző 
   
Dénes László – megállapítja, hogy a képviselőtestület ülése határozatképes 7 képviselő jelen 
van. Mészáros György jelezte, hogy dolgozik, Darvas Ildikó nem jelezte távolmaradását, 
Tószegi Gyula később érkezik. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Dégi György és Harcsás Ferenc képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 
 
37/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Dégi György 
és Harcsás Ferenc képviselőket jelölte ki. 
 
Dénes László – javaslatot tesz a napirendi pontokra a meghívó alapján. 
Radó Tibor adott be egy beadványt, amire tudok arra most válaszolok. 
 
Dégi György – korábban felvetettem az állattartó telep ügyét, amely a faluban van. Az ott 
élők panaszkodnak a bűzre, és arra, hogy nem tudnak szellőztetni. 
 
Dénes László – a rendezési tervben csak a Kossuth utcára van korlátozás az állattartással 
kapcsolatban, a többi utcára vonatkozóan nincs. A bejelentést ellenőriztük és minden 
szükséges engedéllyel rendelkeznek. Ebben az évben kell felülvizsgálni a rendezési tervünket, 
és akkor lehet ezen módosítani. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Napirend elfogadása 
 
38/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
fogadta el: 
 
1./ Polgármester tájékoztatója 
2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
3./ Tájékoztató a 2010. évi közfoglalkoztatás beindulásáról. 
4./Önkormányzati nevelési és oktatási intézmények feladatellátásának alakulása a 2010-2011.  
     nevelési/tanévre. 
5./ Egyebek. 
     - Radó Tibor beadványa 
 
1./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – április 8-án volt testületi ülésünk. Április 9-én Viziközmű taggyűlésen vettem 
részt, ahogy a 2009. évi zárást és az idei év üzleti tevét vitattuk meg. 4,3 milliós nyereséget a 
tartalék alapba helyeztük. Április 21-én a DARFÜ rendezésében megtartásra kerülő ülésen 
vettem részt, ahol az utakról kaptunk tájékoztatást. A belterületi utak is szóba kerültek. 
Elismerték, hogy az út pályázat kiírásánál hibát követtek el, sajnos ezért a mi útpályázatunk 
sem nyert. Azokat a követelményeket, amelyeket leírtak, még a városokban sincs meg. Az 
idősek otthonára beadott pályázatunk sem nyert, mivel a pénz elfogyott. Az összes többi 
pályázatunknak az ellenőrzése megtörtént, a hiánypótlások is beadásra kerültek, a helyszíni 
ellenőrzést is megvolt. Március végéig a feldolgozásuk is megtörtént, sajnos azonban minden 
pályázat le van állítva, pedig dönteni kellett volna bennük, olyannyira leállították a 
pályázatokat, hogy még a falunapi pályázatot is leállították. Igazán senki nem mer dönteni a 
pénzek kiutalásában. 
 
Radó Tibor – az elmúlt év októberében adtam be egy pályázatot, a mai napig nem kaptam rá 
visszajelzést. 
Darvas Ildikó képviselő megérkezett. 
 
Dénes László – április 22-én Makón mikrotérségi polgármesteri fórumon vettem részt, ahol a 
holnapi fórumot készítettük elő. A fórum napirendje a 2009, évi zárszámadás a 2010. évi 
költségvetési módosítás  lesz a téma. Kedden DARREH ülésen vettem részt, ahol két 
közbeszerzési pályázat elbírálásáról volt szó. Szeméttelepre pályázatot kiírni, jóvá kellett 
hagyni, május végén kell a pályázatot beadni. A pitvarosi szemétteleppel volt gond, mivel 
meg volt szüntetve a szeméttelep, újra engedélyt kellett kérni rá papíron, hogy majd be 
lehessen hivatalosan záratni. Korábban a földhivatal a földrendezések során egy helyrajzi 
számra tette, és úgy szerepelt mintha erdő is lenne benne. Ezzel is sok utána járás volt, mire el 
tudtuk intézni. Megjött az engedély, és mi vállaltuk a csere erdősítést. 
A védőnő elismerésével kapcsolatban jövő héten csütörtökön jön a vezető védőnő, hogy 
egyeztessünk a kitüntetésről. Amikor megkerestem nagyon örült, hogy Hősné Anda Évát 
kitüntetésre terjesszük fel. 
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A képviselőtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója 
 
39/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájékoztatóját elfogadta. 
 
2./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
A képviselőtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Lejárt határidejű határozatok 
 
40/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót a csatolt melléklet szerint fogadta el. 
 
3./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dénes László – szeretném tájékozatni a testületet, hogy Cződör Attila most van oda 
facsemetékért ingyen felajánlottak 600 db facsemetét és cserjéket. A cserjékből a temetőbe 
fogunk ültetni, a többit a közmunkások beiskolázzák. 
 
Radó Tibor – a bizottságnak korábban volt ilyen határozata, hogy a temető legyen 
körbeültetve cserjével. 
 
Dénes László – a mezőhegyesi útnál ki lett takarítva a járda, így most már nem az úton kell 
közlekedni. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – jó hogy vannak közmunkások, és ha valamit meg kell javítani, 
akkor ezt meg lehet oldani. 
 
Dégi György – az önkormányzat épületénél a csatorna cserére szükség volt. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Tárgy: Tájékoztató a 2010. évi közfoglalkoztatás beindulásáról. 
 
41/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z AT  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2010. évi közfoglalkoztatás 
beindulásáról szóló tájékoztatót az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
4./ Napirendi pont: 
(írásos anyag) 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az elmúlt évhez hasonlóan lett elkészítve, csak a 
kerettantervnél van eltérést, amit a törvény előír. A zeneiskolával kapcsolatban csak 
szeptemberben tudom előterjeszteni. 
 
Radó Tibor – a logopédia ugyan úgy fog működni? 
A 2. oldal utolsó bekezdése ahol a prémium évekről van szó, ez államilag támogatott? 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – nincs változás a logopédia foglalkozásoknál.  Igen a prémium 
években résztvevőt 12 órában vehetem igénybe, mi 5,5 órában foglalkoztatjuk.  
Utolsó lap, nagyéri óvoda, szükséges lépéseket tegye meg. 
 
Dénes László – ha több lesz a gyereklétszám, akkor azt engedélyezni kell a testületnek. 
 
Radó Tibor – diszlexiás gyerekeknél problémaként merült fel, hogy vegyék figyelembe pl. 
matematika órán a szöveg értelmezést. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a gyerek bármikor szólhat ha nem érti meg a feladatot. Sajnos 
sokszor visszaélnek a gyerekek a helyzettel. 
 
Dégi György – mulasztásos vétséget követett el a testület, amikor az intézmény évenkénti 
felülvizsgálatát és átvilágítását nem végeztette el. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – belső ellenőrzés és MÁK vizsgálat is volt az iskolában. A 
pedagógiai programot szakértő véleményezte. Az intézmény átvilágítását öt évenként kell 
elvégezni, ezt a jövő évben kell megtenni. Az iskolával kapcsolatos minden fontosabb 
dokumentumunk fennvan a honlapon, ahol azt meg lehet tekinteni. Kisebb változásokat nem 
kell szakértővel véleményeztetni, ennek utána néztünk. A tantárgy felosztást a testület 
elfogadta. Nem igazán tudom, hogy mire gondoltál? 
 
Dégi György – ha valakit sértett a felvetésem, visszavonom. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Tárgy: Önkormányzati nevelési és oktatási intézmények feladatellátásának alakulása a  
            2010-2011. nevelési/tanévre. 
 
42/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Önkormányzat nevelési és oktatási 
intézményének feladatellátásnak alakulását a 2010-2011 nevelési/tanévre a csatolt melléklet 
szerint fogadta el. 
 
5./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – Radó Tibor beadványát ismerteti. 
(Írásban csatolva) 
 
- A konyha üzemeltetésével kapcsolatos felvetésnek utána nézünk és a választ a következő 

testületi ülésen adom meg. 
- A falunap lebonyolításával a Provita Segítő Szolgálatot bíztuk meg. A Tószegi Gyulával 

beszélek, és ha olyan szintre jut az előkészítés, akkor visszatérünk rá. 
- Az energetikai felmérésbe a hivatalban bárki betekinthet. 

 
Radó Tibor – én ismerem az energetikai felmérés adatait, de javaslom, hogy következő 
testületi ülésen beszéljünk róla. 
 
Dégi György –adjanak róla tájékoztatást a következő testületi ülésen. 
 
Radó Tibor – az út pályázat mennyi pénzbe került az önkormányzatnak? 
 
Dénes László – erre is a következő testületi ülésen adok választ. 
 

- A Petőfi tér játszótér festése folyamatban van. 
- A pártoknak a plakátokat 30 napon belül le kell szedni, ezt törvény írja elő, ha ezt nem 

teszik meg, akkor mi szedetjük le és kiszálmázzuk a részükre. 
- Az SZMSZ- feltesszük a honlapra. 
- Testületi ülésre van munkatervünk, ettől függetlenül ha arra szükség van, akkor 

összehívjuk a testületi ülést. 
- Minden jegyzőkönyv fennvan a honlapon. 
- Az önkormányzat hitel állományával kapcsolatosan az soha nem lesz naprakész, de a 

tájékozatómba beleveszem és tájékoztatni fogom a testületet az éppen akkor aktuális 
helyzetről. 

- a közterület foglalás államigazgatási ügyben 2200,-Ft. A közterület foglalási engedély 
pedig 150,-Ft például nincs. Nincs meg az arány! 

 
Radó Tibor – én arra gondoltam, hogy amikor valaki hónapokon keresztül tárol a közterületen 
építési törmeléket, erre illene kérni közterület foglalási engedélyt. A közterület díjat pedig 
töröljük el. 
 
Dénes László – a fogorvosi rendelőbe klíma berendezés beszerelése jó felvetés. Utána nézünk 
és ha olyan a finanszírozás, akkor ezt beszerezzük. 
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Dégi György – a fogorvosi rendelőben az üveg megrepedt. 
 
Dénes László – utána nézünk, van biztosításunk. 
 
Darvas Ildikó – 50-60 eFt-ért már vállalják a klíma felszerelését munkadíjjal együtt. 
 
A képviselőtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Fogorvosi rendelőbe klíma berendezés beszerzése 
 
43/2010./IV.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy vizsgálja 
meg a fogorvosi rendelőhöz klíma berendezés beszerelésének a lehetőségét, és erről 
tájékoztassa a testületet. 
 
Dénes László – Radó Tibor javaslataival kapcsolatban a kiegészítő választ a következő 
testületi ülésen adom meg. 
 
Cződör Attila megérkezett és tájékoztatja a testületet, hogy 600 db facsmetét és kb. 300 tő 
cserjét hozott ingyen az önkormányzat részére. 
 
Csábi Jánosné – a locsolásra és a gondozásra oda kell figyelni. 
 
Radó Tibor – javaslatot lehet tenni fásításra. 
 
Darvas Ildikó – a sportpályánál lévő gömbakácokat szedjük ki és helyettes ültessünk a most 
kapott fákból. 
 
Dénes László – a sportpályánál pályázat lett beadva, addig oda nem ültetünk fákat. A most 
kapott fákat beiskolázzuk és ősszel kerül sor a kiültetésükre. A cserjékből pedig a temetőhöz 
ültetünk, amiről már korábban is volt szó. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – Kecskeméten voltunk a TIOP. 1. pályázattal kapcsolatban. 
Ezek a pályázatok nyerő pozícióban vannak. 2010. decemberéig el is kell számolni. 14 milliós 
eszköz állomány beszerzést és elektronikus hálózatot elő kell készíteni. A pedagógiai 
programot is át kell dolgozni.  Az alapvető feltételeket biztosítani kell. 
A fénymásoló beszerzése megtörtént.  
Holnapi napon kerül sor a kulturális seregszemle megtartására, a gála 5 órakor kezdődik.  
Köszönjük a támogatást. 
A kellemetlenségért elnézést kérünk. 
 
Radó Tibor – kisterem használatán kívül, mire tartotok még igényt. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – Dégi Tünde van megbízva a szervezéssel. 
 
Harcsás Ferenc – a sportkör mindenkit szeretettel vár a május 1-ei rendezvényre. 
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Tószegi Gyula – lejárt határidejű határozatoknál a Provita pótlólagos támogatásánál 68 e Ft. 
szerepel, ez itt elírás lehet, ugyanis az elmúlt évben ez a támogatás 1.300 eFt. volt. Ki 
szavaztatta ezt meg? 
 
Dénes László – utána nézünk. 
 
Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a részvételt és 
az ülést bezárta. 
 

Kmft. 
 

Dénes László        Dr. Sarkadi Péter 
polgármester         jegyző 
 
 
Dégi György        Harcsás Ferenc 
jkv. hitelesítő        jkv. hitelesítő 
 

 
 
 

 
 


